
Protokół Nr 23/13 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia  26 lutego 2013 r.
odbytego w sali konferencyjnej  urzędu gminy   

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 830 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1030

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet, który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski .
Na  podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał,  i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej:
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 01 marca   2013 r.
4.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
   Opinia komisji na sesję   
5.Sprawy różne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół Nr 22/13 z poprzedniego posiedzenia komisji tj. 29 stycznia  2013 r.  został przyjęty 
jednogłośnie tj. 5 głosami „za” bez odczytywania.
Ad.3 
Przewodniczący  komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  sesji, komisja 
projekty  przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień, a następnie zaopiniowała jak niżej:
- projekt  uchwały  Nr XXVI/225/13 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o udzielenie
  pomocy   finansowej i rzeczowej na budowę chodników w ciągach dróg powiatowych 
-projekt uchwały Nr XXVI/226/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym jednostkom 
samorządu   terytorialnego  
W  trakcie  dyskusji  nad  w/w  projektami  uchwał  radny  Bogdan  Chaładus  wspomniał  ,że  w 
Trzebiatowie miał być chodnik tylko  taki po którym można by było przejść suchą stopą , bo jak 
uważa radny w przyszłości  przy pracach związanych  np. z wybudowaniem   kanalizacji  byłby 
zniszczony i tutaj wójt wyjaśnił , dlaczego środki zostały podzielone po połowie i na pewno przy 
pracach remontowych czy innych nie będzie niszczony chodnik i zdaniem wójta należy wykonać 
chodnik już według obowiązujących przepisów .
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekty uchwał .  
-projekt  uchwały  Nr  XXVI/227/13   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia 
Międzygminnego w   sprawie budowy drogi łączącej miasto Stargard Szczeciński z terenami Parku 
Przemysłowego Nowoczesnej Technologii 
Komisja  po  wysłuchaniu  uzasadnienia  przedstawionego przez  wójta  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały, czyniąc to 5 głosami „za” . 
-projekt uchwały Nr XXVI/228/13  w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Sowno
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Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr XXVI/229/13  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/183/12 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 26 października 2012 roku 
Wójt  Gminy  przedstawił  uzasadnienie  do  powyższego  projektu  uchwały  m.in.   powiedział  o 
zmianach  zawartych w projekcie w stosunku do podjętej już  uchwały i to ,że jedną ze zmian 
dokonano  na   prośbę  mieszkańców  wyrażoną  w  piśmie  przekazanym  do  gminy  ,  a   prośba 
dotyczyła wprowadzenia nazwy ulicy Kresowian , a druga zmiana  związana była z przebiegu ulicy 
Ogrodowej dodając do niej jeszcze  dwie działki .  
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-  projekt  uchwały Nr XXVI/230/13 uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 
Witkowo Drugie 
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez wójta uwag nie wniosła i 5 głosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XXVI/231/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
inkasa – komisja  5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XXVI/232/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt uchwały Nr XXVI/233/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
-projekt uchwały Nr XXVI/234/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt uchwały Nr XXVI/235/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt uchwały Nr XXVI/236/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt  uchwały Nr XXVI/237/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres  dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę
W trakcie dyskusji członkowie komisji pytali dlaczego te osoby  nie mogą wykupić tych działek 
skoro są  dzierżawcami w odpowiedzi  zastępca wójta poinformował ,że zostały bardzo wysoko 
wycenione .
Wójt  Gminy  przypomniał  ,że   te  działki  wraz  z  budynkiem  gmina  przejęła  od  WZKUM-u 
Goleniów , mieszkania zostały sprzedane z bonifikatą , a działki nie .
Komisja projekty uchwał  od Nr XXVI/231/13 do Nr XXVI/237/13  5 głosami „za” pozytywnie 
zaopiniowała .
- projekt uchwały Nr XXVI/238/13 w sprawie przyjęcia na własność Gminy Stargard Szczeciński 
samochodu osobowego – komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
- projekt  uchwały Nr XXVI/239/13  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
  gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości  
 Zastępca wójta przedstawił uzasadnienie do tego projektu uchwały i m.in.  powiedział jakie zmiany 
wprowadza  ten projekt w stosunku do uchwały z 31 stycznia 2013 , która określała wzór deklaracji 
po raz drugi, bo pierwszy wzór określiła uchwałą z 14 grudnia 2012  r . ,  a mianowicie : 
- Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  zakwestionowało termin wejścia w 
życie  uchwały  –  bo  nadanie  uchwale   mocy  obowiązującej  od  1  lipca  2013  r.  uniemożliwia 
adresatom aktu prawa miejscowego realizacji obowiązku złożenia pierwszej deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi , 
-oraz mieszkaniec gminy w piśmie skierowanym do Przewodniczącego Rady Gminy uważa ,że 
Rada Gminy uchwalając uchwałę Nr XXV/222/13 z dnia 31 stycznia 2013 r. w sprawie ustalenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości  naruszyła swoje kompetencje określone w przepisie art. 6 n ust.1 ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – dotyczy złożenia oświadczenia .
Zastępca wójta powiedział również o różnych interpelacjach i zawirowaniach w przepisach tej 
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ustawy m.in. zmiana organu dokonującego oceny uchwał . 
Kolejno na zapytania radnego Daniela Lesnera odpowiadał wójt  lub zastępca , a dotyczyły one 
spraw  związanych  z  wywozem  nieczystości  komunalnych  ,  o  które  radny  pytany  był  przez 
mieszkańców sołectwa ,  np. sprawa wyposażenia w pojemniki  na odpady komunalne i to że mają 
być  wydzierżawiane przez  firmę obsługującą wywóz , czy worki będą za darmo i jaka będzie ich 
dystrybucja i odbiór – worki za darmo .
Komisja analizując zaproponowany w projekcie uchwały  termin złożenia pierwszej deklaracji an 
15 kwietnia 2013 r. , poparła propozycję komisji gospodarki , aby był to termin 31 marca 2013 r.  t 
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  w/w projekt uchwały z proponowaną zmianą 
terminu złożenia deklaracji. .
Ad.4
Wójt Gminy omówił informację na temat działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia 
za rok 2012 . 
W trakcie dyskusji radny Bogdan Chaładus zaproponował, aby w sytuacji kiedy będzie możliwość 
złożenia wniosku  w ramach środków unijnych na   zadanie dotyczące poprawy warunków życia na 
wsi ,to można wtedy  złożyć wniosek na wyposażenie gabinetu stomatologicznego w Pęzinie, a pani 
doktor  zabezpieczy  lekarza  ,  bo  jak  powiedział  radny  najbardziej  liczą  się  wizyty  dzieci  u 
stomatologa   .
Dyskutowano  na  temat  działalności  ośrodka  zdrowia  w  Pęzinie  ,że  obecnie  mieszkańcy  są 
zadowoleni z jego działalności  i część mieszkańców wróciło z powrotem  do leczenia się w tym 
ośrodku , a ponadto zwrócono uwagę na konieczność wymalowania budynku w którym mieści się 
ośrodek zdrowia i wykonanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych  .
Po zakończeniu dyskusji przewodniczący komisji podał przyjętą  opinię komisji do protokołu , a 
mianowicie :
Komisja  Socjalno  -Porządkowa  i  Oświaty  po  zapoznaniu  się  z  informacją   na  temat 
działalności  Gminy  Stargard  Szczeciński  na  rzecz  ochrony  zdrowia  za  rok  2012  i 
przeprowadzeniu dyskusji, powyższą informacj ę przyj ęła .  
Ponadto  komisja  widzi  potrzebę  pomalowania  budynku  Ośrodka  Zdrowia  w  Pęzinie  i 
wykonania jak potwierdza radny Władysław Kuźma podjazdu dla niepełnosprawnych .
Ad.5
Radny Bogdan Chaładus powiedział ,że zbliża się  okres szczepienia psów i zaproponował  aby 
przy szczepieniu pobierać podatek, bo zdaniem radnego jest dużo psów biegających po wsiach .
Wójt Gminy – odpowiedział ,aby mogła być pobierana opłata, bo teraz tak się nazywa , rada gminy 
musi podjąć uchwałę. 
Przewodniczący  komisji  zapytał  się  na  jakiem  etapie  jest  zamiana  gruntów  w  miejscowości 
Strumiany pod budowę świetlicy wiejskiej . 
Wójt Gminy – odpowiadając poinformował ,że bardzo trudno jest się domówić z Nadleśnictwem w 
sprawie zamiany gruntu , bo za  1700 m2   według  wyceny  żądają   120 tys zł , a nasze  dwie działki 
do  zamiany   o  powierzchni  0.79  ha  zostały  wycenione na  około  6  tys  zł.,dodatkowo  wójt 
powiedział ,że będzie spotkanie i będą rozmowy z osobami , które dokonywały wyceny . 
Kolejno wójt  powiedział,  że sołtys wystąpił  z propozycją   rezygnacji   z zakupu wyposażenia a 
wybudowanie świetlicy na nowej działce, aby nie przepadły środki z  Stowarzyszenia -Sieja .
Radny Bogdan Chaładus  poruszył temat boiska sportowego w Krąpielu nazwanego przez radnego 
„  stare boisko” ,  które jest  tylko koszone i  bardzo rzadko używane i  radny zaproponował aby 
zmienić przeznaczenie tej działki i ewentualnie sprzedać.    
Radny Nowicki Tomasz – powiedział o konieczności naprawy dziur w drodze na odcinku Żarowo – 
Lubowo .
Wójt Gminy- odpowiedział ,że dziury na drogach będą łatane .
Radny Daniel  Lesner –  poinformował  ,że na terenie Sowna należy postawić  odpowiedni  znak 
drogowy mówiący o dozwolonej prędkości na obszarze zabudowanym  i dodatkowo powiedział o 
zmianach jakie mają być w sprawie  Straży Pożarnych . 
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Wójt  Gminy  kolejno  poinformował  na  jakie  drogi  powiatowe   starostwo   wystąpiło  o 
dofinansowanie m.in. Golczewo – Zieleniewo i jest to odcinek Kobylanki ,  Sowno -Smogolice    a 
tutaj dla gminy jest ważna droga w samym Sownie . 
Kolejno wójt poinformował o drodze w Witkowie i to ,że miał być robiony chodnik od Kluczewa . 
Radny Daniel Lesner – zapytał wójta czy może uzyskać plan kanalizacji  w miejscowości Grzędzice 
i przyszłościowo poruszył temat położenia na drogach w tej miejscowości progów zwalniających . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji  Jarosław Kornet podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji :
Z. Stoczkowska                                                                                   Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                        Data podpisania :
2013.02.26                                                                                      2013. …........................ 


